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2019-05-29 kl.13:00-15:00 
 

Närvarande 
Pensionärsråd 
(KPR) 
 
 
 
Närvarande 
Handikappråd 
(KHR) 
 

 Frida Olsson (M) Socialnämnden 
Olle Engström, Pensionärernas riksorganisation i Lesjöfors 
Hans Tallberg, Sveriges pensionärsförbund 
Ann-Marie Witteberg, Sveriges pensionärsförbund 
 
 
Jomark Polintan (S), Ordförande handikapprådet (Socialnämnden) 
Britt-Marie Wall (S), Kommunstyrelsen 
Monica Mellström (C), Socialnämnden 
Karin Löfstrand, Miljö och byggnadsnämnden 
Ulla Olsson (L), Miljö och byggnadsnämnden 
Nils-Erik Mellström (C), Barn och utbildningsnämnden 
Marja-Liisa Nordengren, HSO, FUB 
Göran Andersson, HSO, Reumatikerförbundet 
Karl-Erik Carlsson, HSO, Hjärtlungsjukas förening 
Barbro Johansson, HSO, Reumatikerförbundet 
Anita Bäckman, HSO, Hjärtlungsjukas förening 

 
 
 
 
Övriga 
deltagare 

 Harry Karlsson, HSO, Hörselskadades riksförbund 
Britt-Marie Dahlberg, HSO, svenska diabetesförbundet 
Helén Wallén, HSO, el-överkänsligas förening (delaktig via telefon) 
 
Åsa Andersson, förvaltningschef 
Marie Eriksson, sekreterare 
 
 

Utses att 
justera 
 

 Hans Tallberg, SPF  
Carl-Erik Carlsson, HSO, hjärtlungsjukas förening 

Justeringens  
plats och tid 

 2019-06- 

 
 
Under- 
skrifter 

 
 
Sekreterare 

 
 
______________________________ Punkt 1-10 
Marie Eriksson 

  
Ordförande 
 
 
Justerande 
 

 
________________________  
Jomark Polintan (S) 
 
_______________________         ________________________      
Hans Tallberg, SPF                        Carl-Erik Carlsson, HSO 
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Ordförande Jomark Polintan hälsar alla varmt välkomna. 
 
P1 
Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns. 
 
P2 
Val av 2 justerare.  
Hans Tallberg och Karl-Erik Carlsson . 
 
P3 
Föregående protokoll 
Läggs till handlingarna. 
 
P4 
Minnesanteckningar kontaktpersonsmöte 190513 
Läggs till handlingarna  

 
P5 
Protokoll tillgänglighetsgruppen 190521 
Läggs till handlingarna 
 
P6 
Verksamhetsuppföljning/budget 
Åsa Andersson berättar att den ekonomiska uppföljningen för 
verksamheterna efter 4 månader beräknades till ett underskott med – 1 
300 tkr. De stora avvikelseposterna finns inom placeringskostnader och 
försörjningsstöd. Vård och omsorg redovisar ett överskott. Vidare 
berättar Åsa om de förslag på åtgärder som antogs av socialnämnden i 
maj nämnd. Åsa berättar vad besparingarna blir i pengar under 2019 och 
2020.  

 
P7 
Kooperativt boende 
Åsa berättar att första spadtaget nu har gjorts och att NCC är 
entreprenör. Vidare berättar Åsa att grannar till bygget upplevt det jobbigt 
med de sprängningar som utförs. Varje vecka på Filipstads kommuns 
hemsida finns rapport från NCC hur bygget framskrider.  
 
Namntävling pågår- lämna gärna förslag på namn till nya boendet.  
 
Fråga från Helén Wallén gällande el-överkänsligas behov framledes av 
boende som är anpassat utifrån deras behov både med inomhus och 
utomhusmiljö. Åsa tar denna fråga med sig.  
 
 
   

                                                                                                            Utdragsbestyrkande 
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    Forts 

Göran Andersson framför att kommunen ska vara delaktiga i 
byggprocessen och i översyn av arbetet. Oro finns att det ska bli som i 
en annan kommun med liknande boende. Åsa berättar att Riksbyggen 
har tecknat avtal med NCC (vilka ej var entreprenörer i den andra 
kommunen). NCC har möte varje vecka där kommunen är delaktig med 
olika professioner. Kooperativet har en arbetsgrupp samt att det är 
styrelsemöte där riksbyggen och kooperativet är delaktiga.  
 
Fråga angående storlek på rum, antal platser etc.: 40 demensplatser/4 
avdelningar. Alla rum lika stora. Åsa berättar att arbete med vilka som 
ska flytta dit inte påbörjats.  
 
P8 
Strategi för funktionsrätt 
Åsa informerar om strategin samt att detta dokument ska antas av 
fullmäktige och råden och innan dess har råden möjlighet att yttra sig.  
 
Helén Wallén framför ett tilläggsyttrande och vill att det i strategin läggs 
till: att ha rätt till att ha en ett fungerande boende i en fungerande 
boendemiljö utifrån dennes förutsättning.  
 
Hans Tallbergs förslag är att strategin antas i sin helhet utan 
förändringar och lämnas vidare till kommunfullmäktige.  
 
Ordförande Jomark Polintan ställer båda förslagen mot varandra och 
rådet antar Hans Tallbergs förslag.  
Inga förändringar görs i strategin för funktionsrätt och den lämnas 
vidare för beredning till kommunfullmäktige.  
 
P9 
Övrigt 
SRF Östra Värmland framför via Åsa Andersson en önskan att få en 
adjungerad plats i rådet.  
Pensionärs-och Handikapprådet beslutar att SRF får bjudas in att delta 
på mötet för att få information, men då handikapprådet redan är fullt 
representerade i rådet som beslutande kan inte SRF få någon 
beslutande roll. Handikapprådet vill att den som representerar SRF är 
kommuninvånare i Filipstad.  
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    Forts 

 
Göran Andersson frågar om Ugglan i Lesjöfors och vad som händer 
med matserveringen.  
Ordförande Jomark Polintan ger information kring ärendet och berättar 
att det är föreslaget att Stålvallaskolan ska laga maten till Ugglan både 
vardagar och helger. Ärendet ska dock upp till beslut först i 
teknikutskottet.  
 
 
P10 
Ordförande Jomark Polintan avslutar mötet  
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